

**CITY OF WEST HOLLYWOOD  
RUSSIAN ADVISORY BOARD MEETING  
MINUTES FOR TUESDAY, JANUARY 21, 2020**

**8300 SANTA MONICA BLVD.  
COMMUNITY MEETING ROOM**

1. **CALL TO ORDER** - Vice-Chair Tolocenco called the meeting to order at 7:05 P.M.
2. **PLEDGE OF ALLEGIANCE** – Vice-Chair Tolocenco led the Pledge of Allegiance.
3. **ROLL CALL** - Board members present Alex Tolocenco, Eugene Maysky, Raisa Aguf, Farhad Yusupov, Lyubov Levitan, Larisa Danilova, and Valentina Matiji. Diana Volman, Ekaterina Kutepova were absent. Staff Liaison Tatiana Rodzinek was also present.
4. **APPROVAL OF AGENDA** – Lyubov Levitan made a motion to approve the agenda of Tuesday, January 21, 2020 seconded by Raisa Aguf. Motion passed.
5. **APPROVAL OF MINUTES** of the meeting of December 17, 2019. Larisa Danilova made a motion to approve, seconded by Eugene Maysky. Motion passed.
6. **PUBLIC COMMENT**  
Boris Yudelevich, President of the Odesskoe Zemlyachestvo, talked about the activities of the association and asked the board for its support.
7. **RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**  
There were no comments
8. **UNFINISHED BUSINESS**
  - 8.A. **INTERNATIONAL WOMEN'S DAY CELEBRATION**  
*SUBJECT:* The board members will receive information from the subcommittee and staff regarding celebration of the International Women's Day.  
*ACTION:* The board members received information from the subcommittee. Farhad Yusupov said that for the next meeting he would provide information on alternative ways of recognizing women from the community.
  - 8.B. **VICTORY IN EUROPE DAY AND WWII VETERANS MEMORIAL MARCH**  
*SUBJECT:* The board members will discuss the future event  
*ACTION:* The board members discussed the future event. No action taken
  - 8.C. **HOLOCAUST REMEMBRANCE**  
*SUBJECT:* The Russian Advisory Board will discuss ways to commemorate victims of the Holocaust and educate the younger generation about the Holocaust.  
*ACTION:* Board members received the letter to take to schools and other organizations to encourage Holocaust education. Board members discussed further steps in working with the youth and community at large. Liubov Levitan said

that she would contact her school as well. The subcommittee will continue their work on the event.

**8.D. RUSSIAN ARTS AND CULTURE MONTH**

*SUBJECT:* The board members will discuss information received from the staff.

**ACTION:** Staff informed the board members regarding the events planned for the month.

**8.E. CREATION OF THE VIRTUAL ARCHIVE OF THE RUSSIAN SPEAKING COMMUNITY**

*SUBJECT:* The board members will discuss information received from the staff.

**ACTION:** There was no discussion.

**8.F. UPCOMING CULTURAL PROJECTS AND EVENTS**

*SUBJECT:* Board members will receive information regarding upcoming events in January and February.

**ACTION:** The board members received information regarding events in January and February

**9. ITEMS FROM STAFF**

There were no items from staff.

**10. PUBLIC COMMENT**

There were no public comments.

**11. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**

There were no items from the board members

**12. ADJOURNMENT**

The Russian Advisory Board adjourned at 8:25 PM to a regularly scheduled meeting on Tuesday, February 18, 2020 beginning at 7 PM, at City Hall, 8300 Santa Monica Blvd. in the Community Conference Room.

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 18<sup>th</sup> DAY OF FEBRUARY 2020.

  
\_\_\_\_\_  
CHAIRPERSON

ATTEST:   
\_\_\_\_\_  
STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД  
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ  
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ  
ВО ВТОРНИК, 21 ЯНВАРЯ 2020 ГОДА**

**КОНФЕРЕНЦ-ЗАЛ МУНИЦИПАЛИТЕТА ГОРОДА  
8300 SANTA MONICA BLVD., WEST HOLLYWOOD**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Заместитель председателя совета Алекс Толосенко объявил заседание открытым в 7:05 вечера.
2. **КЛЯТВА ВЕРНОСТИ** – Заместитель председателя совета Алекс Толосенко читал клятву верности.
3. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета присутствовали: Александр Толосенко, Фархад Юсупов, Раиса Агуф, Любовь Левитан, Евгений Майский, Лариса Данилова Валентина Матиджи.  
Диана Вольман, Екатерина Кутепова - отсутствовали  
Также присутствовали: координатор работы совета – Татьяна Родзинек.
4. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Любовь Левитан предложила одобрить повестку дня на 21 января 2020 года, Раиса Агуф предложила поддержать предложение.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Лариса Данилова внесла предложение одобрить протокол заседания от 17 декабря 2019 года, Евгений Майский предложил поддержать предложение.
6. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**  
Борис Юделевич, президент общества Одесское Землячество, рассказал о своей организации и попросил членов совета поддержать инициативы организации.
7. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**  
Комментариев не было.
8. **НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ**
  - 8.A. **ПРАЗДНОВАНИЕ МЕЖДУНАРОДНОГО ЖЕНСКОГО ДНЯ**  
**Тема:** Члены совета обсудят проведение мероприятия  
**Решение:** Члены совета заслушали сообщение членов подкомитета. Фархад Юсупов внес предложение что к следующему заседанию он подготовит информацию о том как можно отметить заслуги женщин общины.
  - 8.B. **ДЕНЬ ПОБЕДЫ И МАРШ ПАМЯТИ ВЕТЕРАНОВ ВТОРОЙ МИРОВОЙ ВОЙНЫ**  
**Тема:** Члены совета обсудят проведение мероприятия  
**Решение:** Члены совета обсудили будущее мероприятие.
  - 8.C. **ДЕНЬ ПАМЯТИ ЖЕРТВ ХОЛОКОСТА**  
**Тема:** Члены совета обсудят проведение мероприятия и пути обучения молодежи

**Решение:** Члены совета получили письмо, которое будет отправлено в школы и другие организации. Члены совета обсудили дальнейшие шаги в работе с молодежью. Любовь Левитан сказала, что она свяжется со своей школой. Подкомитет будет продолжать работу над мероприятием.

#### **8. D. МЕСЯЦ РУССКОЙ КУЛЬТУРЫ И ИСКУССТВА**

**Тема:** члены совета обсудят информацию полученную от сотрудников.

**Решение:** Сотрудник города проинформировал членов совета о мероприятиях, планируемых в течение месяца.

#### **8. E. ЕСОЗДАНИЕ ВИРТУАЛЬНОГО МУЗЕЯ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ.**

**Тема:** члены совета обсудят информацию полученную от сотрудников.

**Решение:** обсуждения не было.

#### **8. F. ПРЕДСТОЯЩИЕ КУЛЬТУРНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ И ПРОЕКТЫ.**

**Тема:** члены совета обсудят предстоящие мероприятия в январе и феврале.

**Решение:** Члены совета получили информацию о мероприятиях мероприятия в январе и феврале

#### **9. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ**

Сообщений сотрудников не было.

#### **10. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**

Комментариев не было.

#### **11. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ**

Комментариев не было

#### **12. ЗАВЕРШЕНИЕ**

Заседание было завершено в 8:25 вечера. Следующее регулярное заседание состоится в здании мэрии Западного Голливуда, в конференц-зале на первом этаже, по адресу: 8300 Санта Моника бульвар, в регулярно назначенное время во вторник, 18 февраля 2020 года.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 18 ФЕВРАЛЯ 2020 ГОДА.

ПОДТВЕРЖДАЮ:

СОТРУДНИК ГОРОДА

ПРЕДСЕДАТЕЛЬ